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On Feb 22, 2010, Asian Journal of Andrology published an original paper on a novel genetic mutation of prostate cancer in Blacks, which is press released by more than 30 news agencies including Science News.

The original article is entitled “Identification of a novel germline missense mutation of the androgen receptor in African American men with familial prostate cancer”. In this paper, Professor Shahriar Koochekpour and his colleagues identified a germline AR-A1675T substitution mutation in the DNA-binding domain in three affected members of an African-American family with a history of early-onset prostate cancer. This finding may represent a potential genetic biomarker for predisposition to familial prostate cancer in African-American men. The results of this study combined with future large-scale genome-wide association or expression array analyses may determine the genetic profiles that confer population-attributable disease risk or aggressiveness for prostate cancer. 

Right after the press release of this novel finding at the Nature News Wire, it aroused Global Attention and Intense Discussion.  HealthDay News, a worldwide Health Media, firstly highlighted this report and forecasted that the finding may explain higher incidence among blacks than whites on Feb 22.  Immediately, more than 30 global Health Information networks reproduced this report, such as Science News, Summit Health Group News; Meriter Health Services News, NIH MedlinePlus, Rocket News, HealthScout News, Health News U.S., Yahoo News and even BusinessWeek. 

For the full text of the research paper, please visit http://www.nature.com/aja/journal/vaop/ncurrent/full/aja20105a.html. We would be glad to have your comment on this paper and welcome to submit commentary to Asian Journal of Andrology.
Full text:

http://www.nature.com/aja/journal/vaop/ncurrent/full/aja20105a.html

Author contacts: 
Shahriar Koochekpour (Louisiana State University, New Orleans, LA, USA) 
Tel: +1 504 568 7261; E-mail: skooch@lsuhsc.edu 
 

Editorial contacts: 
Qin-Zhu Zheng (Asian Journal of Andrology, Shanghai, China) Tel: +86 21 5492 2824; E-mail: aja@sibs.ac.cn 

Media contacts: 
Ruth Francis (Head of Press, Nature London) 
Tel: +44 20 7843 4562; E-mail: r.francis@nature.com 

《亚洲男性学杂志》—黑人男性前列腺癌基因突变新发现引起全球关注
季灵艳，郑芹珠，任丹青，张慧，马蓉蓉
《亚洲男性学杂志》编辑部
2010年2月22日《亚洲男性学杂志》发表的一篇报道黑人男性前列腺癌高发相关基因突变的原始研究论文，全球包括Science News在内的30多家新闻媒体报道了此新发现。

此文题为“新型雄激素受体种系错义突变与黑人男性前列腺癌”，文中Shahriar Koochekpour教授和他的同事发现，有早发前列腺癌家族史的16名黑人家庭成员中，有3个存在种系AR-A1675T替换突变，突变位于DNA结合区。这可能是黑人男性患家族性前列腺癌的潜在遗传标志物。该发现结合未来的大规模基因组学研究可能可以描绘出前列腺癌的基因图谱，根据该图谱可以分析前列腺癌的人群疾病风险或危害性。

有关该文章的相关新闻报道在Nature News Wire上刊登后不久立即引起了全球媒体的广泛关注。 论文发表当天，国际知名的健康类新闻网站HealthDay News对此进行了报道，并预测该发现能解释黑人比白人前列腺癌高发的原因。 随后，该报道被全球30多家新闻媒体机构转载，其中包括Science News, Summit Health Group News; Meriter Health Services News, NIH MedlinePlus, Rocket News, HealthScout News, Health News U.S., 雅虎新闻和欧美财经类杂志—美国《商业周刊》。

读者可以访问 http://www.nature.com/aja/journal/vaop/ncurrent/full/aja20105a.html免费获得该研究的全文报道。我们诚挚欢迎广大读者为该文撰写评论与意见，来稿请至aja@sibs.ac.cn或http://mc.manuscriptcentral.com/aja。
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